

Contents 目錄

- P.1 Introduction 序言
- P.2 Client we have served 過往客戶
- P.3 Client thoughts 客戶心聲

















Introduction

"Privilege Living" is a team of professionals whose primary purpose is to provide the best one-stop products and services to clients through a trustful relationship.

Our **Mission** is to deliver "**Multiply Customer Satisfaction**" to clients through multiply team members from different industries. Thus, once you have been the client of one member, you receive all the best from the other team members.

Now, you need not contact different companies separately for a single project. As a team, we **save your time** and eliminate the inconvenience raised. Our team members commit to provide the **most valuable and most appreciated pledge** to each client.

序言

「尊尚生活」是由一羣行內的專家組成,以**誠信**的態度去服務客戶,並提供**優質的** 一站式產品和服務。

我們的**使命**是結合不同行業的專家,為客戶提供**「多重滿意」**的承諾。當您成為其中 一位成員的客戶,即享有其他所有成員的專業意見!

現在,您無需再為一個項目去聯絡不同的公司,我們能為您省去不必要的麻煩和不便, 大大**節省您的時間**。而最重要的是:我們竭力為每位客戶提供**最有價值和最受讚賞 的服務承諾!**

































































Clients thoughts

Egg chair 和stool都很漂亮, 跟我的家十分相襯!

> David JM Style 客戶

> > 服務仔細和完善亦願意免費度尺設計, 服務滿意!

> > > Amy Chan J Power 客戶

極之幫手,友善態度,極有效率。

林先生 Speed Way客戶

> 我家在裝修完成一段時間之後,才決定 加裝閉路電視及警鐘系統,本來很擔心 美觀的問題。沒想到完成後,原來真的 不會有線露出來,相當優質的安裝技巧, 果然名不虛傳。

賴先生 Magarita 客戶

香港中文大學物業管理處及校園發展處訂於二0一二年一月十三日(星期五)晚上,假新界沙田京都高級宴會廳舉辦週年歲晚聯歡聚餐。承蒙貴公司年來充份配合,令大學各項工程均順利完成,雙方合作愉快。

林泗維先生 Century Strong 客戶

> 服務態度良好,安裝完按摩浴缸後,還替 我清潔,也幫我預設所有音響設備。

> > 伊利沙百大廈-劉小姐 LTHOME 客戶

JMStyle Furniture & Gallery

JMStyle offers the discerning customer an opportunity to enjoy classic furniture representing some of most iconic designs of the 20th Century.

Faithfully reproducing many of the most stylish and influential furniture designs of the last century, together with modern European-influenced sofas and seating, JMStyle is uncompromising on design quality, craftsmanship and materials.

Selecting only the finest Italian and deluxe Aniline leather, customers can choose the highest standards of UK safety-certified foam. Frames are constructed using highest quality '304' stainless steel.

A piece of designer furniture can provide the perfect highlight to your living environment, or be part of a range of select furniture bringing an overall ambience that transforms your general living space to a new, sophisticated, level.

對於那些擁有敏鋭審美眼光的朋友,JMStyle是一個讓你可以細味二十世紀經典設計傢俱的好地方。

JMStyle對貨品的設計細節、造功技巧及選材用料均有很高的要求。皮料選用了意大利真皮或更豪華的苯胺皮,配以高質量的304不鏽鋼,而顧客更可選用符合英國防火安全標準(全球最高標準)的海綿。這份堅持,在其店內無論是充滿型格、舉足輕重的設計傢俱,或是前衛歐式梳化座椅當中,都得到驗証。

JMStyle的品味傢俬是配襯住宅、酒店、會所、餐廳、零售店鋪及寫字樓的最佳選擇。

Contact Us

Shop 312, Level 3, The Arcade, 100 Cyberport Road, Pokfulam, Hong Kong



Tel: (852) 2377 9592 Fax: (852) 3011 5670

E-mail: info@jmstyle.com.hk www.jmstyle.com.hk





6,000 sq. ft. Furniture Store offers a sensational shopping experience.

The choice of professionals and celebrities.

Flagship Store

Shop 312, Level 3, The Arcade, 100 Cyberport Road, Pokfulam, Hong Kong Tel: (852) 2377 9592 Email: info@jmstyle.com.hk

www.jmstyle.com.hk



CRW SHOWER EQUIPMENT

After a busy day working amongst the crowds, taking a shower is only time one can be assured of a truly personal and relaxing time. CRW introducing a range of stylish and modern steam room to relax

CRW, established in 1996, specialized in steam cabinets. During its 15 years history, the company has built a reputation for its innovative design and multi-purpose products, durability with elegant designs, gaining international certification in countries such as United Kingdom and Germany.



一天辛勞過後,總希望擁有真正屬 於自己的私人空間,享受一刻舒暢 的快感,就來自洗滌身體的淋浴時 光。CRW引入一系列外型摩登而先進 的蒸氣浴室,為您帶來沐浴新體驗。

CRW創立於1996年,至今已有15年歷史,以銷售蒸氣浴室為主,揉合歐洲浴室的設計元素,外形尊貴優雅,

設計以貼心及多功能見稱,並且已通過英國、德國等國際認證。

Contact Us

香港九龍灣啟祥道9號信和工商中心2樓201,240室 Rm 240, 2/F 201, Sino Industrial Plaza 9 Kai Cheung Road, Kowloon Bay, Hong Kong



Tel: 3520 3091, 3520 3092 E-mail: info.lthome@gmail.com

www.lthome.com.hk



CENTURY STRONG - simply deadly to pests!

CENTURY STRONG is a government-licensed pest control company. All pesticides and treatment procedures employed by CENTURY STRONG have been approved by the Hong Kong Government and are registered with the Agricultural and Fisheries Department. Deadly to pests, they are carefully formulated for safe use around children, pets, plants and environmental friendly.

Our technicians receive extensive training by overseas professionals in the techniques of handling pesticides with the certification of pest management. For your added I security, they wear easily recognizable uniforms and carry company identification which they are required to produce before entering your premises.

專業殺蟲 效果不同

「世壯」領有香港政府的認可執照。所採用的殺蟲藥都在漁農自然護理署註冊,所有藥物由外國大藥廠進口,均為綠色產品對兒童、寵物、植物和週圍環境安全無害。 我們為加強安全措施,殺蟲人員均接受過海外專家的專業技術訓練,能正確有效地使用 殺蟲藥及領有專業資格,而且全部穿著易於識別的制服和持有工作證,方便到貴處服務







Contact Us

時有所識別。

Unit F, 12/F., Gee Tung Chang Ind. Bldg., 4 Fung Yip St., Chaiwan, HK.



Tel: (852) 2896 5272 Fax: (852) 2556 4797

E-mail: cslpest@netvigator.com www.centurystrong.com.hk

Professional Fumigation Specialists

Pest Control Specialists 蟲害控制及細菌消毒服務 Supply of Pest Control Chemical & Equipments 蟲害藥物及儀器銷售 Termites Control Specialists 白蟻防治專家

External Window, Carpet and Apartment Cleaning Services 外牆、地氈及家居清潔服務



About SPEEDWAY

Since 1982 Speedway Services Co. Ltd., has committed to serving local and international moving projects. With over 20 years of experience in moving, shipping and warehouses, we are always professional, safe-aware, high efficient, and working for the best quality. Our persistent relable performance implies we can understand cleint's needs and we value every appointment.

關於百利

百利自1982年起,致力服務本地及國際搬遷服務。累積超過20年的搬運及儲倉經驗。 我們無論在搬遷、船運及寄儲服務方面,都以專業、安全、高效率、質素佳為工作目標。 我們堅持勤奮、明白你的需求及重視您的任命。





Contact Us

香港灣仔軒尼詩道385-391號軒寧大廈8樓802室 Rm. 802, 8/F.,Henning House, 385-391 Hennessy Road,Wanchai, H.K.



Tel: (852) 2528 1823 (4 lines)

Fax: (852) 2865 0109

E-mail: speedway@speedway.com.hk

www.speedway.com.hk



SPEEDWAY,Your Choice is Right!

海外搬運 辦公室搬遷

家居搬運 存倉服務

重型搬運

Your Trustable Expert in Security

Security is not just only a concept, but also the protection of family and property in much more aspects. In order to show our professionalism in achieving the comprehensive ideas and effect, all of us are keen on listening and understanding what our client wants before providing appropriate settings with brilliant design and remarkable installation techniques.

The rising demand for modern interior design, therefore, with professional technology and the ideal concept of security engineering, security system not only to provide homeowners with a professional and comprehensive protection while not affecting the overall indoor atmosphere or people feel restricted or uncoordinated. Same to a tailor-made suit, our professional advice will just fit in the advanced settings so as to fulfill the security standard and harmony appearance.

我就是安全 您最信賴的保安專家

保安其實不僅是一個概念,而是對家人和財產的保護,需要多方面配合,包括先進系統、 專業設計和安裝,才能達到理想且周全效果。

現代人對室內設計的要求愈來愈高,故此,對擁有專業技術與理念的保安工程設計師來 說,保安系統不僅要為屋主提供專業且周全的保護,同時不能影響整體室內的氛圍,令 人有受限制或不協調的感覺。配合先進科技和設計師的專業意見,就能兼顧保安和外觀。 恰當的保安系統,就如同度身訂造的衣服般,能為該環境提供最熨貼的保護。

Contact Us

香港新界葵涌葵秀路8-10號瑞森工業大廈21樓E室



Tel: (852) 2334 3375 Fax: (852) 2334 9912

E-mail: info@magarita.com.hk www.magarita.com.hk







雖然我地知道係媽媽用法術將電腦、電視、電話全部 都整壤左但係我地無唔開心,因為我地知道媽媽, 其實好愛我地,都係想我地專心做好功課先!

視力保護 智能測距

當小孩靠近並停留在電視機前,智能裝置便發出關機預警提示,甚至自動暫停電視播放。



賞罰分明 由您操控

透過智能手機監察家中情 況,更可隨時隨地開關家 中電視、電腦、電話等。

Euro Art Deco

EuroArtDeco is a quality European antique shop, offering many years of experience. It specializes in quality antiques and collectables including furniture, chandeliers, paintings, sculptures and decorative accessories at affordable price, all items are sourced and selected elaborately by specialists from the antique markets in Europe.

You don't have to take a long trip to Europe or compete in fierce bidding battle or pay high shipping charges, you can now view or purchase authentic European antiques, collectibles, vintage and retro items in Hong Kong.

We invite you to explore the wonders and mysteries of Europeans past – artistic masterpieces and cultural heritage, whether you're an experienced collector or a weekend shopper, you are looking for a special item for your collection, a gift for a loved one, or an ancient piece for your home, you are likely to find it in EuroArtDeco.

歐藝精品坊

歐藝精品坊 (Euro Art Deco) - 專營歐洲進口的之古董家俱、燈飾、古董精品、工藝飾品等......所有貨源均由專人常駐歐洲各國古玩市場精心挑選,為您呈現真正漂洋過海,來自歐洲的古董、工藝品。

觀賞或購買正宗歐洲古董和家俱,您從此無需長途跋涉親往歐洲苦苦尋覓,亦不用在拍賣 行揮汗如雨與人高價相拼。我們有專人長駐歐洲,常年穿梭於歐洲各國古玩市場、鄉里 小鎮,網羅搜集了海量歐洲古玩於店內陳列,歡迎廣大顧客及愛好者蒞臨觀賞。

本店珍藏的每一件物品,都有它自己的歷史背景,代表著歐洲某一特定時代的獨特風格;每一件物品都帶著歲月的塵埃,等待著與你訴說它背後的故事;每一件物品都是獨一無二的手工製品。來到歐藝精品坊,您將能親身體驗這一段古老而璀璨的文明.

Contact Us

Unit 26, 8/F Kowloon Bay Industrial Centre 15 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Hong Kong



Tel: (852) 2690 0397 Fax: (852) 2520 0071

E-mail:deco@euroart.com.hk

www.euroart.com.hk









Your Ultimate Tiles Solutions

Every customer is different. However, many tiles companies provide very standard tiles services. Further, their "Product Selling" approach always makes customers feel confused. Customers are looking for a unique tiles company really understands their needs and provides professional tiles solutions fitting their personal taste, budget, time and other special needs.

Our mission is to make our customers feel like VIP by providing professional tiles solutions in response to customers' needs and budgets. We strive to provide the most valued-for-money service in terms of price, quality, creativity, speed and helpfulness. To assure the highest quality standards, we launched a "20 Year Tile Quality Guarantee" scheme for our customers. Our Vision is to be your 1st priority tiles company in Hong Kong.

為您「度身訂造」的磁磚方案

我們明白每個人的喜好都不同。可是很多磁磚公司提供千篇一律的服務和 "產品銷售"的 推銷手法,令顧客無所適從。顧客需要一間與眾不同的公司,能明白他們的想法,為他們 提供專業的磁磚方案,滿足他們的獨特品味、預算、時間及其他需要。

我們的使命是讓顧客享有最尊貴的服務,提供專業又可行的磁磚設計方案,以合理價錢, 實現顧客的夢想家居。我們會以顧客的利益為先,為顧客節省時間和成本,並創造最大 的價值。為了提升產品的質素,我們優先推出"20年產品質量保證",務求令顧客稱心 滿意,因為我們的願景是成為顧客在本港的最優先磁磚供應商。

Contact Us

G/F 157 Lockhart Road, Wan Chai, Hong Kong



Tel: (852) 2596 0001 / (852) 2596 0004

Fax: (852) 2596 0112

E-mail: J_power2008@yahoo.com.hk

www.JPowerHK.com



J-XPOWER

dream · design · deliver







